
Bestyrelsesmøde d. 07-10-2020 kl. 18.00 

Deltagere: Frank Jakobsen, Søren Jensen, Alfred Olesen, Poul Sørensen, Kurt Sørensen og Anders 

Christensen. 

Fraværende: Mogens Børsting. 

Referent: Anders Christensen. 

 

1. Kassereren orienterer 

Salg af skrotjern har indbragt ca. DKK 13.000,- 

Alle bådpladser er udlejet. 

 

2. Status kommunegaranti for lån ved KommuneKredit? Evt. aftale dato for møde med Jens 

Gjørup. 

Frank har rykket for svar vedr. kommunens afgørelse. Desværre har vi ikke nået at få svar 

fra Jens Gjørup inden bestyrelsesmødet. 

 

3. Dokumentation til Bank og accept ifm. GDPR 

Alle har givet accept og fremsendt dokumentation i forbindelse med det årlige krav fra 

banken vedr. identifikation af bestyrelsens medlemmer jf. hvidvaskloven. 

 

4. Oprette arbejdsgruppe til fondssøgning 

Bestyrelsen ønsker en mere aktiv fondssøgning, og pt. har Frank, Poul og Kurt meldt sig til 

at gøre de indledende manøvrer og medlemmerne opfordres til at byde ind med både 

erfaringer, forslag til fonde samt melde sig til at deltage i arbejdet med at søge 

fondsmidler. 

 

5. Siden sidst: (mastehus, legeplads osv.)  

Poul har indhentet tilbud på opførelse af madpakke-/mastehus. Samlet pris ca. 475.000 - 

515.000,-. 

6. Orientering fra Havnefogeden 

 



7. Evt. 

Kurt nævnte muligheden for at leje en hal. Det er bestyrelsens opfattelse at det ikke er 

noget havnen/klubben skal stå for, men er der blandt medlemmerne interesse for 

vinteropbevaring i hal, kunne der måske etableres et laug eller tilsvarende. 

 

Næste bestyrelsesmøde: 

Onsdag d. 04. nov. 2020 kl. 18.00 

 

 


